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1 Opening en mededelingen 

 Dea Storm heet iedereen van harte welkom op de 4e ledenvergadering. 
Dea bedankt het IKW voor de organisatie van deze dag.  

 

 Dit is de 1e keer dat er op een andere manier invulling wordt gegeven aan 
de Algemene Leden Vergadering. Er is nu alleen kort tijd voor 
mededelingen en bijzonderheden. De overige informatie zal via de mail en 
de website gecommuniceerd worden.  Er is gelegenheid om vooraf vragen 
te stellen, zodat deze direct in de presentatie verwerkt en beantwoord kan 
worden.  
 

 Frank van Leeuwen, NVvOD- erelid, reikt het erelidmaatschap uit aan Birgit 
vd Bos. Birgit is sinds 1987 lid van de, toen nog,  NW(O)D. Tot 2004 is zij 
penningmeester geweest en heeft veel scholingsdagen georganiseerd. 
 
 
 
 
 
 
 

 
 



 De projectgroep ‘Uitbreiding Kwaliteitskader Oncologie Datamanagement 
met centraal datamanagement en monitoring,’ is nu bezig met de correctie 
van de kaders.  Hierbij wordt samengewerkt met de grote organisaties 
(instituten die vanuit het veld hiermee  te maken hebben). In 2011 worden 
beide kaders via een symposium gepresenteerd. De registratie zal net als 
bij het kwaliteitskader Oncologie Datamanagement  via de NVvOD 
verlopen.  

 

2 Vaststellen notulen vergadering 12 november 2009 
De notulen worden zonder op- of aanmerkingen aangenomen.  

 

3 Samenstelling bestuur 
Dea Storm (voorzitter), Jan Lieverst, (vicevoorzitter), Marleen vd Hulst 
(penningmeester), Irma van Beuningen (secretaris)  Astrid Geertsen (algemeen 
bestuurslid).  
Dea stelt de nieuwe leden de bestuursleden kort voor.  
De twee nieuwe bestuursleden worden voorgedragen en aangenomen.  
Het bestuur zal vanaf heden versterkt worden door: 

 Lidwina Wever, coordinator Trialbureau NKI-AVL, lid redactiecommissie 

 Ines Versteegden,  Datamanager VUMC, voorzitter scholingscommissie 

 
 

4 Jaarverslag 2010 en jaarplan 2011 
Iedereen heeft het jaarverslag per email ontvangen.  Het verslag wordt zonder op- 
of aanmerkingen aangenomen.  
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Financiën 2009 + begroting 2010 
De begroting is goedgekeurd door de kascommissie ( Lieske Stevens en Frank van 
Leeuwen). 
Het geld van het KWF voor scholing wordt, zoals vorig jaar afgesproken, 50 % 
besteed aan individuele scholing en voor 50% aan algemene  scholing.  Het bedrag 
dat voorgaande jaren niet werd gedeclareerd van de toegewezen individuele 
scholing, komt bij de post  algemene scholing.  
Het bedrag algemene scholing wordt in de begroting als dusdanig geoormerkt en 
kan niet voor andere doeleinden dan scholing worden ingezet. 
 
Lieske moet helaas aftreden als lid van de kascommissie., haar termijn is al weer 
om. Dea vraagt wie  de kascommissie wil versterken en Karin Breukelman (IKNO) 
zegt dit graag te willen gaan doen!  
 
Rondvraag en sluiting 
Dea bedankt iedereen voor zijn/haar aanwezigheid. 

 
 


